
PROTOKÓŁ Nr 2/2008 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 21 stycznia 2008 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Jan Mazurek Burmistrz 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz 
Aneta Nawracała Skarbnik 
 
Posiedzenie trwało od godz. 8.30 do godz.10.00 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Aneks do Strategii Gminy 
 
Konwent został zwołany na wniosek p.o. Sekretarz Barbary Stasik. 
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik  poruszyła temat wprowadzenia aneksu do Strategii pod 
obrady sesji. Z uwagi na dokonane uporządkowanie celów operacyjnych ujętych w aneksie 
przez Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu odbiega on od wersji przedstawionej 
i przegłosowanej przez pozostałe Komisje.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podziękował Przewodniczącemu Komisji Gospodarki i 
BudŜetu Krzysztofowi Krzywakowi za podjęcie się i uporządkowanie tych celów, 
przypominając, Ŝe Przewodniczący pozostałych Komisji wyrazili zgodę na podjęcie przez 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu takich działań. 
Decyzją Konwentu Komisje powinny ponownie dokona ć wnikliwej analizy i 
uporz ądkowania celów operacyjnych.  
Podsumowuj ąc temat Konwent jednogło śnie wycofał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia aneksu do Strategii zaplanowany do por ządku obrad styczniowej sesji, 
zgłaszaj ąc jednocze śnie konieczno ść przedstawienia go w uporz ądkowanej wersji na 
posiedzeniach Komisji Stałych w lutym br.  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2008 rok.  
Konwent jednogło śnie skierował projekt uchwały pod obrady sesji.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 



 
Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Burmistrz 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 


